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Te weinig fietsenstallingen bij de Lidl 
 
Schriftelijke vraag van de PvdA-fractie 
ingediend 25 september 2019 

 

Aanleiding: 

De Gelderlander van 3 juli 2019 kopt: Eindelijk een Lidl in Wijchen: ‘Nu is mijn moeder 

eerder thuis’. De komst van de Lidl heeft voor een positieve aantrekkingskracht gezorgd 

voor de Touwslagersbaan.  

Voor de komst van de Lidl is er een verbetering van de parkeersituatie gerealiseerd. Ech-

ter deze verbetering is enkel op de automobilisten gericht. Via verschillende kanalen be-

reiken ons berichten over het gebrek aan fietsenstallingen aan de achterzijde van de Lidl.  

 

Het stimuleren van fietsen is een volwaardig onderdeel van het klimaatbeleid. Wijchen 

streeft naar een klimaatneutraal 2040. In het coalitieakkoord “Iedereen Doet Mee” staat 

vermeld dat er aandacht is voor fietsers. De Provincie Gelderland geeft met de campagne 

Heel Gelderland Fietst aan de fiets een belangrijke rol voor een betere bereikbaarheid van 

stad én dorp, maar heeft ook aandacht voor andere maatschappelijke vraagstukken, bij-

voorbeeld het verbeteren van luchtkwaliteit, gezondheid en welzijn. 

 

Vragen: 

1. Is het college bekend met deze signalen over het gebrek aan fietsstallingen? 

2. Is het college met ons eens dat bij de ontwikkeling of herontwikkeling van gebieden 

aandacht dient te zijn voor het stimuleren van fietsen? 

3. Is het college bereid te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn tot het ontwikkelen 

van een fietsstalling aan de achterzijde van de Lidl? 
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